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Vragen van de leden Bashir en Merkies (beiden SP) aan de Minister van 
Financiën en de Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over de 
megabonus voor de topman van Schiphol (ingezonden 16 april 2015). 

Vraag 1
Kunt u uitleggen dat de topman van Schiphol dat geheel in handen van de 
overheid is een astronomische bonus ontvangt?1 

Vraag 2
Vindt u het normaal dat een bonus bijna gelijk is aan het basissalaris van de 
Schiphol-topman? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Hoe staat het salaris van de topman van Schiphol incl. bonus en andere 
toeslagen in verhouding tot het salaris van de medewerkers die ook elke dag 
bijdragen aan het succes van de luchthaven? 

Vraag 4
Is het voor een medewerker op Schiphol ook mogelijk om zijn of haar salaris 
bijna te verdubbelen door een bonus wanneer deze een jaar lang het werk 
goed uitvoert? Zo nee, waarom geldt dit dan wel voor de Schiphol-topman? 

Vraag 5
Klopt het dat er fors wordt bezuinigd op de beveiliging van Schiphol? Zo ja, 
hoe past dit dan bij de enorme bonus van de Schiphol-topman?2 

Vraag 6
In hoeverre deelt u de mening dat het goed zou zijn wanneer de topman 
afziet van zijn bonus en genoegen zou nemen met de nieuwe norm van 
maximaal 20% van het salaris? 

Vraag 7
Heeft u acties ondernomen om de Schiphol-topman te laten afzien van zijn 
forse bonus? Zo ja, wat heeft u hieraan gedaan? Zo nee, waarom niet?

1 Telegraaf «Minister Dijsselbloem keurt ook «extraatje» Schiphol-topman goed» 14 april 2015
2 Telegraaf «Bewaking Schiphol schiet tekort» 14 april 2015
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